

WARNINGS: Replacement or substitution of transistors, regular diodes or other parts of a unique nature, with parts other than those recommended by Klein Tools may cause a violation of the technical regulations of part 95 of the FCC rule or violation of type acceptance requirements of part 2 of the rules. Your radio is set up to transmit a regulated signal on an assigned frequency. Any adjustment to your radio must be made by qualified technicians.

FCC & RSS WARNINGS:

SAR tests are conducted using standard operating positions accepted by the FCC/ISED with the device transmitting at its highest certified power level in all tested frequency bands, although the SAR is determined at the highest certified power level, the actual SAR level of the device while operating can be well below the maximum value. Before a new model is available for sale to the public, it must be tested and certified to the FCC/ISED that it does not exceed the exposure limit established by the FCC/ISED Tests for each product are performed in positions and locations as required by the FCC/ISED.

For body worn operation, this device has been tested and meets the FCC/ISED RF exposure guidelines when used with an accessory designated for this product or when used with an accessory that contains no metal.

To maintain compliance with the FCC/ISED's RF exposure guidelines, hold the transmitter and antenna at least 1 inch (2.5 centimeters) from your face and speak in a normal voice, with the antenna pointed up and away from the face.

This equipment complies with FCC/ISED radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. In order to comply with the FCC/ISED RF exposure requirements, the antenna installation must comply with the following:

Users must be fully aware of the hazards of the exposure and able to exercise control over their RF exposure to qualify for the higher exposure limits.

Your wireless hand-held portable transceiver contains a low power transmitter. This product sends out radio frequency (RF) signals when the Push-to-Talk (PTT) button is pressed.

The device is authorized to operate at a duty factor not to exceed 50%.

Les tests SAR sont effectués à l'aide d'une position de fonctionnement standard acceptée par l'ISED, où l'équipement transmet à son niveau de puissance certifié le plus élevé dans toutes les bandes de fréquences testées, et bien que le SAR soit déterminé au niveau de puissance certifié le plus élevé, le niveau de SAR réel de l'équipement en fonctionnement peut être bien inférieur au maximum. Les véhicules neufs doivent être testés et certifiés à l'ISED avant d'être vendus au public et ne doivent pas dépasser les limites d'exposition fixées par l'ISED. Les tests de chaque produit sont effectués aux endroits et aux endroits requis par l'ISED.

Pour une utilisation sur le corps, l'appareil est testé et conforme aux directives d'exposition aux RF de l'ISED lorsqu'il est utilisé avec les accessoires spécifiés pour ce produit ou avec des accessoires sans métal.

Pour rester en conformité avec les directives d'exposition aux RF de l'ISED, maintenez l'émetteur et l'antenne à au moins 1 pouce (2,5 cm) du visage et parlez d'une voix normale, l'antenne étant dirigée vers le haut et éloignée du visage.

L'appareil est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements spécifiées par l'ISED pour les environnements non contrôlés. Pour être conforme aux exigences d'exposition aux RF de l'ISED, l'installation de l'antenne doit répondre aux exigences suivantes:

Les utilisateurs doivent être pleinement conscients des dangers de l'exposition et être en mesure de contrôler leur exposition aux RF afin de se conformer aux limites d'exposition plus élevées. Votre émetteur - récepteur portable sans fil contient un émetteur de faible puissance. Ce produit émet un signal de radiofréquence (RF) lorsque vous appuyez sur le bouton Push to talk (PTT). L'installation est autorisée à fonctionner avec un facteur d'occupation ne dépassant pas 50%.